



Philippe Blanchemaison, MD, is a vascular medicine specialist since 28 years in Paris, France. He was associated with the Paris public hospital system during 12 years while serving during 8 years as the chief editor of the journal "International Vascular News". He teaches as Director at the Faculty of Medicine, University of Paris VI. He is the author of 264 published medical articles, 17 referenced in Medline, is the author of 16 medical books and acted as chairman or coordinator of 21 clinical trials or epidemiological investigations. He is author or coordinator of research projects about vascular medicine (phleboscoring, microcirculation, deep venous thrombosis evaluation), treatment of cellulite, vascular face rejuvenation and original protocols for Spa (creation of Aquabiking in 2001).

Le Docteur Philippe Blanchemaison est spécialisé en Médecine Vasculaire ; installé à Paris depuis 28 ans, il a été attaché des Hôpitaux de Paris pendant 12 ans et rédacteur en chef du journal « Actualités Vasculaires Internationales » pendant 8 ans. Directeur d'enseignement à la Faculté de Médecine Paris V, il est l'auteur de 264 articles médicaux publiés dont 17 référencés Medline, 84 référencés Inist et de 16 livres médicaux dont 3 destinés au grand public. Il a dirigé ou coordonné 21 études cliniques ou épidémiologiques publiées. Il est l'auteur ou le coordinateur de projets de recherche clinique dans le domaine de la médecine vasculaire (création du phléboscore en 2002, de l'indice de rétention d'eau en 2004 et d'un score de risque pour les thromboses veineuse profondes), du traitement de la cellulite, du rajeunissement vasculaire du visage et de protocoles pour Spa (création de l'Aquabiking en 2001).